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Uznesenie 
zo zasadnutia výboru LPS v Záhorskej Bystrici dňa 2. 5. 2018 o 17:30 hod. v kancelárii LPS 

 
Prítomní: 
Výbor LPS:                                                                   
p. Ing. Jozef Mok – predseda 
p. Ing. Eduard Pokorný Dozorná rada:  
p. Jozef Rác - ospravedlnený p. Ing. Bohuš Blecha      p       
p. RNDr. Leonard Vlček            
p. Miloslav Blecha       
p. Ing. Jozefína Žernovičová                                                                                 
p. Milan Rác                                                                                                  
p. JUDr. Peter Polák                                                                        
p. Ing. Jozef Havlík  
 
1. Informácie (p. Mok) 

a. Informoval Výbor, o stave prípravy na VZ 2018: 
§ prečítal návrh uznesení, ktoré prešli pripomienkami účtovníckej ekonomickej firmy a právnym posúdením. 

V navrhovanom uznesení č. 5 bola odhlasovaná varianta 1 a v návrhu uznesenia č. 7 výbor vypustil vetu o 
presune prostriedkov do investičného fondu, pretože sa predlžuje lehota vyplácania. Uznesenie č. 8 bolo 
vypustené a v návrhu uznesenia č. 9 bolo slovo „kapitalizácie“ nahradené slovom „zhodnotenie“. 

§ Výbor odsúhlasil zverejnenie účtovnej závierky za rok 2017 a upraveného návrhu uznesení na stránke LPS. 
b. Informoval výbor o uzavretí zmluvy o dlhodobom nájme pozemku pod dažďovou kanalizáciou v oblasti pod-

kerepúšky za cenu odsúhlasenú VZ 2017. Súčasťou je i zmluva o budúcej zmluve na zbytok pozemku, aby tam 
neostal nevyužitelný pozemok v budúcnosti. Tento investor odkúpi za rovnakú cenu. Tu informoval o začatí 
územného konania na túto oblasť. Výbor poveril p. Moka aby zaslal súhlasné stanovisko k tomuto územnému 
konaniu, pod podmienkou naplnenia uzavretej zmluvy o dlhodobom nájme. 

c. Informoval Výbor o stave riešenia reštitúcií LD Malinovský, na ktorých pracujú s p. JUDr. Medveczkou na OÚ Bra-
tislava. V tejto súvislosti bolo oslovených cca 92  potencionálných vlastníkov, aby sa pokúsili dodať na výbor do-
klad (dedičské konanie) , ktorý by dokazoval následníctvo po pôvodnom vlastníkovi. Prví vlastníci už dnes doniesli 
kopie dedičstiev. 

d. Informoval Výbor o prácach fy Geozent, ktorá pátra po pozemkoch bývalého urbáru v oblasti Tatranskej ulice. 
Materialy si zobral p. Vlček a po preštudovaní sa rozhodne o poverení AKMM dosiahnúť zápis týchto parciel na 
LV 6363 ktorý je spoločnou nehnuteľnosťou členov LPS.   

e. Informoval Výbor LPS o liste zaslanom v súvislosti zo sťažnosťou záhradkárov na OÚ Bratislava 
 
2. Aktualizačné zmieny v zozname členov za apríl 2018 (p. Vlček) 

p. Vlček predložil aktualizačné  zmeny za apríl. Komisia určená výborom (pp. Žernovičová, Vlček, Mok) potvrdila že na VZ 
2018 bude platiť zoznam, ktorý bol schválený pre pozvánky. Prípadné zmeny podložené dedičtvami budú zapracované pri 
prezentácii. Vytvoril tiež zoznam doterajších zmien v ktorom sú uvedené všetky Dedičstvá a zmeny o ktoré požiadali členo-
via LPS. 
 

3. Informácie – zmluvy (p. Pokorný) 
a. Informoval výbor o stave nájomnej zmluvy na pozemky pri Polnom mlyne – zmluva bude podpísaná až keď budú 

doplatené dlžné sumy za nájom. p. Pokorný bude informovať spoločnosť ktorá má v prenájme Polný mlyn.  
 
4. Informácia p. Ing. Žernovičovej  

a. p. Ing. Žernovičová informovala výbor o stave vyplácania k 2.5. 2018. Vyplácanie pokračuje podľa schváleného 
uznesenia z posledného VZ a na základe predložených žiadostí. Výbor v návrhu uznesení navrhol predľženie ter-
mínu na vyplácanie. 

b. Informovala Výbor o stave platieb z dlžnej sumy p. Budzela 
c. Výbor rozhodol že až do VZ 2018 sa bude schádzať každú stredu po stránkových hodinách 

 
5. Práce v lese. 

p. Milan Rác informoval o stave ťažby a o zalesňovaní. Na VZ 2018 bude treba informovať členov LPS o nutnosti zúčast-
ňovať sa na brigádach pri sadení sadeníc. Bolo vysadených ďaľších 2000 stromčekov. 
 

6. Rôzne. 
§ p. Mok informoval výbor o našom vyhratom spore p. JUDr. Medveczkej na KS BA- LPS vs. Lesy SR – zá-

pis pozemkov LPS na LV Lesy v rámci ROEP. Súd rozhodol že zápis bol zrušený a bude treba o veci opäť 
jednať z LPS. 

§ p. B. Blecha informoval o príprave vyjadrenia Dozornej rady k uzneseniam z VZ 2017 
 
Zapísal: Ing. Mok  


